
De Rebellenclub 

12 november gaan we onze opzet van de rebellenclub evalueren. 
Maar wat hee: die club nu eigenlijk gedaan? En heb ik daar wat van 
gezien dan? Goede vragen, vooral omdat we intern niet veel 
gecommuniceerd hebben over wat we zoal doen. Een lasCg punt ook 
want we wilden geen verslagen sturen die niemand interesseert maar 
hoe maak je dan duidelijk wat je eigenlijk aan het doen bent. 

Een persoonlijke impressie door TiCa van Grol 

Dit jaar hebben we ons voornamelijk gericht op de communicaCe 
naar buiten. Dit vanwege de acCviteiten in ons lustrumjaar. En daarin 
hebben we wel stappen gezet. Natuurlijk onze nieuwe site waar je nu 
dit stuk leest. Nieuwe kaarten, 2 lustrumkranten, posters en het 
materiaal wordt nu door clubleden bekeken en vernieuwd waar 
nodig. Ook zijn er verschillende stukjes in de Pijpkrant, Zuidkrant etc 
verschenen.  
En we hebben natuurlijk 3 mooie lustrumacCviteiten georganiseerd 
waar we in verschillende samenstellingen aan bijgedragen hebben en 
plezier aan beleefd hebben.  

Zijn we er al dan? Nee, helemaal niet, we hebben als club het gevoel 
dat de taken breder gedragen worden zoals je in het verslag kunt 
lezen, tegelijk bereiken we nog steeds vrijwel alCjd dezelfde mensen. 
We hebben wel wat nieuwe leden erbij gekregen maar de gehoopte 
verbreding met mensen buiten ons ledenbestand is minimaal. En we 
waren ook nog niet heel rebels (vandaar de discussie over de naam). 

Voor het nieuwe jaar als we groen licht krijgen om op deze manier 
door te gaan liggen dus ook nog genoeg uitdagingen. O.A. De 
zorggroep die wil reorganiseren en wat willen we komend jaar 
bereiken?  
Genoeg om over door te praten de 12e november! Kom en laat je 
horen. 


